

30th GHWP
Annual Meeting
and
Technical Committee Meeting
From Algorithms to Assurance
Hong Kong, China
8-11 December, 2026

衛生署主辦GHWP第30屆周年會議暨技術委員會會議

DH to Host the 30th GHWP Annual Meeting and Technical Committee Meeting

Dec 8-11 2026

December 2026

S	M	T	W	T	F	S
		1	2	3	4	5
6	7	8	9	10	11	12
13	14	15	16	17	18	19
20	21	22	23	24	25	26

「全球醫療器械法規協調會（GHWP）第30屆周年會議暨技術委員會會議」將於2026年12月8日至11日在香港舉行。此重要國際盛事將匯聚全球醫療器械監管機構代表及業內專家，共同探討醫療器械最新法規趨勢與協調發展。

The “30th Global Harmonization Working Party (GHWP) Annual Meeting & Technical Committee Meeting” will be held in Hong Kong from 8 to 11 December 2026. This important international event will bring together medical device regulatory authorities and industry experts around the world, to discuss the latest regulatory trends and harmonization developments.



GHWP會議現正接受早鳥報名，名額有限，立即行動！掃描二維碼瀏覽 ghwp30am.com 了解詳情及報名！

Early-bird registration for the GHWP meeting is now open. Places are limited. Act now! Scan the QR code to visit ghwp30am.com for details and registration!

CONTACT US

Medical Device Division | Department of Health

☎ (852) 3107 8484

✉ mdd@dh.gov.hk

☎ (852) 3157 1286

🌐 www.mdd.gov.hk

📍 Room 604, 6/F, 14 Taikoo Wan Road, Taikoo Shing, Hong Kong



✉ SUBSCRIBE